

皇家加勒比遊輪 – 海洋聖歌號

重量：總重167,800噸

皇家加勒比巴哈馬之旅9天

ROAN240310

出發日期：

2024年3月9日

雙人內倉房 每位加幣**\$1499**起

雙人陽臺房 每位加幣**\$1699**起

價錢包括：

- 包多倫多來回巴士、遊輪船費、碼頭接送
- **送一晚酒店**



日期	地點	到達	開出
2024年3月9日(星期六)	多倫多, 加拿大 - 自由港, 新澤西州		
2024年3月10日(星期日)	自由港, 新澤西州		03:00PM
2024年3月11日(星期一)	海上巡遊		
2024年3月12日(星期二)	卡納維爾港, 佛羅里達州	12:00PM	08:00PM
2024年3月13日(星期三)	可可礁, 巴哈馬	08:00PM	05:00PM
2024年3月14日(星期四)	拿騷, 巴哈馬	08:00AM	05:00PM
2024年3月15日(星期五)	海上巡遊		
2024年3月16日(星期六)	海上巡遊		
2024年3月17日(星期日)	自由港, 新澤西州 - 多倫多, 加拿大	06:00AM	

海洋聖歌號

作為創新量子級的第二艘船加入皇家加勒比船隊。為了使海洋聖歌號成為真正特別的海上服務，皇家加勒比聘請了娛樂、設計和健身領域的名人專家來幫助制定室內設計計畫和一些獨特的船上娛樂選項。Seaplex 是海上最大的室內活動空間之一。這裡設有空中飛人學校、全尺寸籃球場、首個溜冰場和海上碰碰車。孩子們可以在自己的區域享受大量的藝術、手工和科學實驗。現場樂隊、喜劇表演、戶外電影之夜和百老匯表演意味著您的娛樂選擇非常全面。iFLY 的 RipCord 讓您足不出船即可體驗跳傘的樂趣。健身愛好者將享受衝浪模擬器、攀岩牆、戶外運動場和健身中心。享受完所有的刺激之後，客人可以在其中一個泳池旁放鬆身心，或在活力水療中心享受奢華的護理。

• 團費不包括：岸上觀光，司機領隊小費(全程\$50美金)，船上小費(\$16美金/晚)，旅遊保險和個人其他任何費用

• 團費已於原價扣除3%，須以現金或支票繳付，如用其他付款方法則以原價繳付

• 請注意：遊輪公司保留更改行程和價格之權利。請跟遊輪公司確認港口地點與時間。報名時必須繳付訂金每位CA\$350。最後繳款日期：2023年12月4日

萬錦 天馬旅遊

郵輪專線

905-604-9288

905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.
Markham, ON L3R 0G6

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)



NGH CRUISE



Royal Caribbean – Anthem of the Seas

167,800 TONS

ROAN240310

Royal Caribbean Bahamas Tour 9 Days Cruise Tours

March 9, 2024

Double Interior Room **\$1499/pp up**

Double Balcony Room **\$1699/pp up**



The Price Includes:

- Free One Night Hotel Accommodation
- Include Toronto round-trip bus ticket from TORONTO to NEW YORK & pier transfer

Date	Port	Arrive	Depart
09MAR2024	Toronto, Canada –Cape Liberty, Nj (Ny Metro)		
10MAR2024	Cape Liberty, Nj (Ny Metro)		03:00PM
11MAR2024	Cruising		
12MAR2024	Port Canaveral, Florida	12:00PM	08:00PM
13MAR2024	Cococay, Bahamas	08:00PM	05:00PM
14MAR2024	Nassau, Bahamas	08:00AM	05:00PM
15MAR2024	Cruising		
16MAR2024	Cruising		
17MAR2024	Cape Liberty, Nj (Ny Metro) - Toronto, Canada	06:00AM	



Anthem of the Seas

Anthem of the Seas joined Royal Caribbean’s fleet as the second ship in the innovative Quantum class. To make Anthem of the Seas a truly special offering at sea, Royal Caribbean enlisted celebrity experts in the entertainment, design and fitness fields to help create an interior design plan and some of the exclusive entertainment options onboard. The Seaplex is one of the largest indoor activity spaces at sea. It offers a trapeze school, full size basketball court, and first ever roller rink and bumper cars at sea. Kids can enjoy their own areas with tons of arts, crafts and science experiments. Live bands, comedy shows, outdoor movie nights and Broadway performances mean your entertainment options are well rounded. RipCord by iFLY gives you the exhilaration of skydiving without ever leaving the ship. Fit cruisers will enjoy the surfing simulator, rock climbing wall, outdoor sports court and fitness center. After all of the excitement to be found, guests can relax next to one of the pools or get a luxurious treatment at the Vitality Spa.



The package price does not include: visa fees, shore excursions, tips for the driver and leader (\$50USD for the whole journey), tips on board (\$16USD/night), travel insurance and any other personal expenses.

. The package price has been deducted 3% from the original price and must be paid in cash or check or email transfer. If other payment methods are used, the original price will be paid

. Please Note: The cruise line reserves the right to change itineraries and prices. Please confirm the port location and time with the cruise company. A deposit of CA\$350 per person is required when booking. Last payment due date: DEC 4, 2023

MARKHAM / NGH TOURS

905-604-9288

CRUISE LINE

905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.
Markham, ON L3R 0G6

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

Fuel Surcharge notice: Our company reserves the right to impose a fuel supplement on all guests if the fuel Continued to rise

Programs are subject to availability and may change without notice. Prices may fluctuate at time of transaction.

230704